

No. 41147

**United Nations
and
Peru**

Exchange of letters constituting an agreement between the United Nations and the Government of Peru regarding the hosting of the three events "Destruction of firearms, ammunition and explosives", "Public Event to celebrate the destruction of firearms" and "Assessing Peruvian firearms laws" (with annexes). New York, 6 and 25 August 2004 and 5 November 2004

Entry into force: *with retroactive effect from 25 August 2004, in accordance with the provisions of the said letters*

Authentic text: *English*

Registration with the Secretariat of the United Nations: *ex officio, 11 March 2005*

Not published herein in accordance with article 12(2) of the General Assembly regulations to give effect to Article 102 of the Charter of the United Nations, as amended.

**Organisation des Nations Unies
et
Pérou**

Échange de lettres constituant un accord entre l'Organisation des Nations Unies et le Gouvernement du Pérou concernant l'organisation de trois événements "Destruction d'armes à feu, de munitions et d'explosives", "Événement public en vue de célébrer la destruction d'armes à feu", et "Évaluation des lois péruviennes relatives aux armes à feu" (avec annexes). New York, 6 et 25 août 2004 et 5 novembre 2004

Entrée en vigueur : *avec effet rétroactif à compter du 25 août 2004, conformément aux dispositions des dites lettres*

Texte authentique : *anglais*

Enregistrement auprès du Secrétariat des Nations Unies : *d'office, 11 mars 2005*

Non publié ici conformément au paragraphe 2 de l'article 12 du règlement de l'Assemblée générale destiné à mettre en application l'Article 102 de la Charte des Nations Unies, tel qu'amendé.

